
 

Bestyrelsesmøde den 2 april 2024, afholdt fysisk hos Gitte på Fyn. 

 

1: Velkomst og godkendelse af referat fra sidste møde: 

Frem mødte. Niels Erik Kromann, Freddy Friborg Madsen, Anders Røjkjær Pedersen, 

Gitte Schmidt Pedersen, Jakob Røjkjær Pedersen, Anette Holm Schmidt. 

Niels Erik byd velkommen til første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen og 

særlig velkommen til bestyrelses nye medlem: Anders Røjkjær Pedersen. 

Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt. 

 

2: Økonomi: 

Økonomi, der er fortsat indbetalinger til den 15/4.  

Dagens dato er kassebeholdningen på:450.800,00 kr.  

Medlemmer dagens dato: 489. 

Klubbens revisor har følgende kommentar til Økonomi fra 2023: 

Budget 2024 ingen bemærkninger. 

Regnskab for 2023 likvid beholdning pr. 31.12-23: 

Under gennemgang af regnskabet havde revisoren udført stikprøvekontrol, hvor 

kasseren havde besvaret alle spørgsmålene, uden tegn på bekymring.  

Bestyrelsens underskrev regentskabet fysisk til dette møde. 

 

3: Konstituering af bestyrelsen: 

Jakob Røjkjær Pedersen fortsætter som kasserer. 

Freddy Friborg Madsen forsætter som næstformand. 

Anders Røjkær Pedersen overtager racedysten og ræveslæb.  

Neils Erik Kromann, formand, kontaktperson til SJD. Ansvarlig for pokaler og 

præmieglas. 

Udstilling: Vissenbjerg: Gitte og Anette 

Udstilling Bredsten: Gitte og Anette. 

Messer: Gitte. 

Markprøver: Hovedprøve efterårsvinder klasse: Freddy 

Anette Holm Schmidt fortsætter som sekretær og som koordinator for 

Aktivgrupperne og schweiss. 

 

Redaktør på Jagthunden: Søren Roloff har tilbudt at fortsætter med dette som 

bestyrelsen har sagt ja tak til. 

 

4.Emner til Ivan Pedersens oplæg og følgende har meldt sig til at være med i 

arbejdsgruppen: Kaj Hedegård, Tonny Lønne, (Niels Søndergård), Flemming Gosvig, 



Rene´ Jørgensen. Anders er tovholder fra bestyrelsen og vil snarest kontakter dem 

som har tilbudt at være med. 

 

Et medlem: ”Rasmus” har tilbudt at være behjælpelig med IT. 

Gitte vil gerne være behjælpelig med billeder på hjemmesiden. 

Laura Antofte har sagt ja til at klubben må bruge hendes billeder. 

 

5: Årbogen: 

36 har betalt for årbogen via kontingenter. 4 til 6 har købt årbogen kontant på 

hovedprøven.  Ca. 96 i 2024 er på kontingent med årbogen. 

Årbogen kan meldes fra senest den 1 maj 2024, hvis man ikke ønsker årbogen 

længere 2024.  

Jakob ringer til Peterman. 

 

6: Evaluering af Hovedprøven: 

Rigtig god prøve. Høj præmierings grad.  Men der manglede 1 præmie Glas i ung og 

åben klasse og fodersække, til de 6 placeret i vinderklassen. dette er ikke i orden. 

 

Der blev diskuteret med hensyn til sponsor og hvad der forventes af klubbens 

hovedsponsor til de prøver, klubben selv arrangere. 

Flertallet af bestyrelsen, blev enig om ”hovedsponsor” for klubben kommer i udbud. 

Hvad kan eventuelt ny hovedsponsor byde ind med til alle klubbens prøver og 

udstillinger. Efterfølgende udarbejde en kontakt.  Dette tager Gitte og Anette sig af og 

udarbejde et udkast til kommende sponsor. 

. 

Der skal drøftes med Bjarne om de terræner, der især bruges til matchningen skal 

ligge tættere på i Mødestedet. 

Der var gode overnatningsmuligheder. 

  

7: Drejebog til markprøver: 

Bestyrelsen er ved at udarbejde en drejebog/kontakt til prøvelederne som Freddy 

sender til Bjarne og Jesper. 

 

I indbydelsen skal der stå at der gives dispensation til en hundefører som har 3 første 

præmier i åben klasse som deltager i åben klasse. 

Liste klar med pokaler, præmieliste. (prøveleder) antal præmieret hunde, inden 

uddeling af præmier. (glas/pokaler). 

 

 

8: Orientering SJD: 



Nye markprøve regler for åben klasse. Lægges ud til medlemmerne, kan komme med 

feedback for ændringer. Høringsfrist 1 juli. 

Niels Erik kommer med den ide om der skulle iværksættes et sammenarbejde med 

ruhåret klubben og DMK, Dette var der enighed om i bestyrelsen. Niels Erik vil 

kontakte de to formænd. Der blev snakket om, om der skal holdes et møde i Jylland, 

Fyn og Sjælland. Bornholm afholder selv et møde og sender et referat til Niels Erik. 

 

9 forsikring/forskning: 

Et samarbejde som klubbens medlemmer kan få fordele af.  

I Sverige har Agria blandt andet sammen med Svensk Kennel Klub, udarbejdet et 

spændende og tankevækkende materiale over forskellige sygdomme og dødsårsager 

der er fundet hos den Tysk korthåret hønsehund. Anette vil undersøge hos Agria om 

dette materiale, må komme på klubbens hjemmeside som et link. 

 

Eventuelt: 

- Anders kom med følgende ide til sponsor: ”Ok benzin”. Anders arbejder videre 

med dette. 

 

- Anette: vedrørende dommeruddannelsen, skal Anette først til en samtale i 

DKK, for at se om hun er egnet til at være dommer. Hvis Anette bliver 

godkendt, skal hun påbegynde på dommeruddannelsen i oktober måned. 

 

- Freddy: Drejebogen/årshjulet skal opdateres. 

 

- Gitte: messer tilskud, alle som deltager. 1350,00 kr. pr. dag. 675,00 kr. for en 

halv dag. 

 

Kommende aktiviteter 2024: 

 

- Roskilde Dyreskude den 31/5,1/6, 2/6. 

 

- Vissenbjerg udstillingen søndag den 9 juni. 

 

- Racedysten den 27 og 28 juli. 

 

- Familiedag: Gitte tilrettelægger og planlægger familien dagen på Fyn som 

bliver den første weekend i august måned, lørdag den 3 august, såfremt 

området er ledigt 

 

- Bredsten den 10 august. 

 



- Tøseweekend: Den 17 og 18 august. På Lolland. 

 

- Anders: HD og OCD-fotograferinger samt Tyske prøver, bør kunne stå under 

tæven og han hunden på hvalpelisten, samt er billede af dem. Anders vil 

udarbejde et udkast, hvordan det kan se ud og kontakte Birte Johansen 

(webmaster), for at høre om, hvordan det kan lade sig gøre, så det bedst kan 

ligges på hjemmesiden 

 

- Otto Brunhøj vil være behjælpeligt med FCI-dommer, fra Tyskland. 

 

- Freddy. Kontakter Bjarne og Jesper vedrørende kontaktaftale med 

prøvelederne. 

 

- Jakob: Ivans forslag lægges på hjemmesiden. 

 

- Jakob: Skal der bestille flere bøger af Flemming Konnerup, (90,00 kr.). Bogen 

er tiltænkt nye medlemmer gratis. Aftales at der bestilles 50 stk. Jakob 

kontakter Saxo for at høre om pris. 

 

- Anders tager sig at ny måde at tilmelde sig på hjemmeside. 

 

- Jakob: Om det vil være en ide med at klubben sælger tøj men har ikke 

lagerbeholdning. Klubbens logo skal på. Drøftes om selve logoet trænger til en 

opdatering. Inden vi gør yderligere snakkes der med den aktivgruppe på 

Sjælland (Studiekredsen), der har sat noget i gang 

 

- Jakob vil ind hente tilbud fra forskellige steder. 

 

- Gitte snakker med Karina om vi må bruge hendes billeder. 

 

- Udstillinger: Der er dommer på plads i 2024,2025, 2026. 

 

 

Referent: Anette Holm Schmidt. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


